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Vragen van het lid Van der Molen (CDA) aan de Minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het rapport inzake kernenbeleid (ingezonden 
10 april 2018). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het rapport «Robuust kernenbeleid, het cement 
bij grote herindelingen, verdient een financiële impuls»?1 

Vraag 2
Onderkent u de rol van sociale verbanden in de kernen als cement bij 
grootschalige gemeentelijke herindelingen? 

Vraag 3
Deelt u de opvatting dat tegenover de kosten van noodzakelijk en breed 
gedragen kernenbeleid een reële vergoeding behoort te staan? 

Vraag 4
Bent u bereid binnen de huidige structuur van het gemeentefonds een 
gestaffelde verhoging van het bedrag per kern in te voeren?

1 http://m.binnenlandsbestuur.nl/nieuws/gemeenten-met-veel-kernen-karig-bedeeld.217397.lynkx
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